
Referat

Vedrørende: 20210921 Dagsorden Mødedato:
21.09.2021
17.00 – 20.00

Deltagere: Lise, EMØ, SHC, Mikkel, EMØ, 
Mogens Birgitte, Lars

Afbud: Lene, JTH, Emil, Jens, Maja,

Kopi til:

Sted: Afd. Vestermarken

1. Godkendelse af dagsorden

2.  Nyt fra elevråd (10 min)
- udskoling
- ikke på plads på Vestermarken
Punktet udgår da det endnu ikke er på plads hvilke elever, der skal del-
tage i bestyrelsesmøderne

3. Skolen og de digitale medier – temamøde (90 min) PMA
- virtuelt oplæg af Stine Liv Johansen
- drøftelse af spørgsmål i medsendte materiale*
Punktet flyttes til næste bestyrelsesmøde pga stort frafald af bestyrel-
sesmedlemmer.
 
4. Spisepause (30 min)

5. Henvendelser fra forældre (15 min)
 
Ingen nye henvendelser fra forældre men herunder tilbagemeldinger fra 
forældremøder hvor skolebestyrelsesmedlemmer har deltaget:

 Indskolingen på Vestermarken: Flere forældre efterspørger pro-
cessen og status omkring reparation af legepladsen. Skolen er i 
dialog med Fælles Drift og Service, som har ansvaret. 

 Morgensang, stort ønske fra flere forældre til at få det genopta-
get:
Skolen forventer at genoptage morgensang i oktober, i første 
omgang i mindre grupper. 

 Bekymring omkring faglig efterslæb ift midler/puljer. Disse mid-
ler/puljer er søgt og er i spil. 

 Overgangen fra 6. klasse til 7. klasse. Nogle forældre ytrer øn-
ske om, at der bliver gjort mere for de elever, som søger pri-
vatskole. Som udgangspunkt skal skolens ressourcer bruges på 
de elever som fortsætter på skolen (evt på den anden afdeling), 
hvis man som forælder vælger at tage eleven ud af folkeskolen, 
er man selv ansvarlig for at kontakte den nye skole med relevant 
information.

Diskussion omkring traditioner på Vestskolen, ture, skolefester mv.
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Der arbejdes i dette skoleår med to temauger og skolefest. Med håb om 
snarlig genoptagelse af mindre lejrskole med overnatning. 

6. Opfølgning på økonomi (10 min)
Der budgetteres med nedbringelse af underskuddet til 650.000 kr. 
Det har været en nedgang i elevtallet på ca. 25 elever større i dette sko-
leår end forventet, men det ser ud til at vi alligevel lever op til det ud-
meldte tal. 

7. Meddelelser (15 min)
- ansættelse af journalist
Vi som skole skal blive bedre til at kommunikere og fortælle den gode 
historie. Skolen har fået tilknyttet en journalist via seniorjobordning, som 
starter 1. okt. 

- plus light på 3. årgang
Fire klasser på 3. årgang. Konceptet er en “øvebane”. Det er en ligh-
tudgave som skal give nogle erfaringer. Erfaringer som forhåbentlig kan 
bruges på resten af skolen

- personalesituationen – sygefravær
Bekymring idet sygefraværet er voksende. Dog stadig lavt fravær ift 
kommunen. 
Desværre flere langtidssyge som ikke er arbejdsrelateret 

Evt:
- Stor ros til klubben. En succeshistorie som forhåbentlig fortsætter. 

Bilag: Skolen og digitale medier
Forslag til digitale ståsteder
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